



Powerful Cree 3W Tactical Flashlight

User Manual

Item #20013

Parts List

Reference	Part Description	Quantity
1	3W Flash light unit	1
2	4 in 1 USB connector	1

Technical Specifications

Property	Specification
LED	3W cree LED
Lumen	110
Runtime	8 Hours on a full charge
Material	Shock resistant rubberized
Charge Port	1x Micro USB and 1x USB

Operating Instructions

Charging the Flashlight

When charging your flashlight, use Mini USB port to connect to USB cable, then connect to any USB power source such as AC adaptor, laptop, or computer to charge device. A red light blinks while charging, it will stop blinking when fully charged.

Charging your Electronic Device

Plug the large end of the USB cable into the flashlight (output). Then plug the small end of your 4 in 1 cable that fits into your device. The mobile battery automatically begins charging your device and the LED turns blue.

Limited Warranty

Nature Power warrants our products to the original purchaser that this product is free from defects in materials and workmanship for the period of 1 year from date of purchase.

WARNING

This product can expose you to chemicals, including Di (2-ethylhexyl) phthalate (DEHP) which is known to the State of California to cause cancer, birth defects or other reproductive harm. For more information, go to www.p65warnings.ca.gov

ADVERTENCIA

Este producto puede exponerlo a productos químicos, incluidos Di (2-etilhexil) ftalato (DEHP) que el estado de California sabe que causa cáncer, defectos de nacimiento u otros daños reproductivos. Para obtener más información, vaya a www.p65warnings.ca.gov

Please contact Nature Power Products to acquire more information:

1-800-588-0590

info@naturepowerproducts.com

www.naturepowerproducts.com

Made in China



Lampe de poche tactique Cree 3W puissante

Manuel utilisateur

Item #20013

Spécifications techniques

Propriété	Spécifications
DEL	LED cree 3W
Lumen	110
Runtime	8 heures sur une charge complète
Material	Caoutchouc résistant aux chocs
Port de charge	1x Micro USB et 1x USB

Liste des pieces

Référence	Description de la pièce	Quantité
1	Unité d'éclairage Flash 3W	1
2	Connecteur USB 4 en 1	1

Mode d'emploi

Chargement de la lampe de poche

Lors du chargement de votre lampe de poche, utilisez le port Mini USB pour vous connecter au câble USB, puis connectez-vous à n'importe quelle source d'alimentation USB telle qu'un adaptateur secteur, un ordinateur portable ou un ordinateur pour charger l'appareil. Un voyant rouge clignote pendant la charge, il cessera de clignoter lorsqu'il sera complètement chargé.

Chargement de votre appareil électronique

Branchez la grande extrémité du câble USB dans la lampe de poche (sortie), puis branchez la petite extrémité de votre câble 4 en 1 qui s'adapte à votre appareil. La batterie mobile commence automatiquement à charger votre appareil et la LED devient bleue.

Garantie limitée

Nature Power garantit nos produits à l'acheteur d'origine que ce produit est exempt de vices de matériau et de fabrication pendant une période d'un an à compter de la date d'achat.

WARNING

This product can expose you to chemicals, including Di (2-ethylhexyl) phthalate (DEHP) which is known to the State of California to cause cancer, birth defects or other reproductive harm. For more information, go to www.p65warnings.ca.gov

ATTENTION

ce produit peut vous exposer aux produits chimiques, y compris les di (2 - éthylhexyl) phthalate (dehp) qui est connu de l'État de Californie pour causer le cancer, les malformations congénitales ou d'autres dommages de reproduction. pour de plus amples renseignements, aller à www.p65warnings.ca.gov

Veillez contacter Les Produits Nature Power pour obtenir plus d'informations ou du

soutien technique:

1-800-588-0590

info@naturepowerproducts.com

www.naturepowerproducts.com

Fabriqué en Chine